



孫漢明博士

孫漢明博士在房地產、金融、電訊及私募基金管理等領域擁有四十多年的國際經驗。他現時為恩梵資本和勝道集團的主席，帶領集團於地產、科技、企業服務及零售不同領域積極主導各個項目發展。

作為一名資深投資銀行家及企業家，孫博士創立了香港領先的房地產顧問公司 - 【屋之島物業顧問行】、中國房地產及商務投資公司 - 【中國通企業】和跨國的電訊公司 - 【國際電訊集團】。他是英國特許銀行家協會會員、澳洲會計師公會資深會員及香港會計師公會資深會員。他擁有香港大學經濟學學士學位、新南威爾士大學商業碩士學位，以及香港大學佛學碩士和博士學位。

孫博士是麥格理銀行的創行成員之一，曾擔任其亞洲地產投資銀行業務主管及麥格理嘉民和麥格理零售管理（亞洲）董事。孫博士亦曾擔任世紀 21 亞太區董事及屋之島物業顧問行董事總經理及香港房地產學會顧問，更獲香港行政長官任命為香港地產代理監管局的創始委員。他並創立勝道集團，為歐洲和亞太地區的知名投資者提供東南亞投資的平台。

孫博士積極回饋社會，於 2005 年創立「居士林」給香港市民介紹佛學的義理和實踐佛法的概念。孫博士熱愛中國藝術和文化，成立「少雪齋」，收藏漢代至當代的中國藝術品並資助著名學府（包括北京大學、香港大學、香港嶺南大學及香港恒生大學）發展文化研究和教育。他亦為香港藝術節創始贊助人，並在香港新城財經台主持兩個節目與超過 60 萬聽眾分享佛學與藝術心得。

Dr Stephen Suen

Dr Stephen Suen is the Founding Chairman of Marga group of companies actively leading the various Marga initiatives in ASEAN Region. He has over 40 years of international experience in the world of real estate, finance, telecommunication and management of private and public companies. He is an associate of the Chartered Institute of Bankers, UK. He is also a Fellow of Certified Public Accountants Australia and a Fellow of HK Institute of Certified Public Accountants. He received his Bachelor degree in Economics from The University of Hong Kong and a Master of Commerce degree from the University of New South Wales. He also received a Master and a Doctorate degree in Buddhism from The University of Hong Kong.

Dr Suen was one of the founding team members of Macquarie Bank, serving as Head of Property Asia. He was a director of Macquarie Goodman, one of the largest industrial property funds, and Macquarie Retail Management (Asia), one of the largest retail property funds in China. He was also the Asia Pacific Director of Century 21 Real Estate and the Managing Director of Treasure Land Property Consultants. He is an advisor to Hong Kong Institute of Real Estate and was appointed previously by the Chief Executive of the Hong Kong Government to serve in Hong Kong's Estate Agents Authority as a founding committee member.

As a successful entrepreneur, Dr Suen established Treasure Land Property Consultants, a leading property consultancy in Hong Kong, China-way Corporation, a Chinese business advisory firm, and Global Call, a telecommunications company in Hong Kong. He founded Marga Global Investment as a ASEAN Region investment vehicle for reputable investors in Europe and Asia.

Dr Suen is committed to giving back to society. In 2005, he founded "Buddhist Lodge of Laity" to introduce the principles of Buddhism and the practice of Dharma to the public. Passionate about Chinese arts and culture, he established "Chamber of Young Snow", a collection of Chinese artworks from the Han Dynasty to contemporary times. He also supports education institutions, including Peking University, The University of Hong Kong, Lingnan University, and The Hang Seng University of Hong Kong, in their cultural and research initiatives. Additionally, he is a founding sponsor of The Hong Kong Arts Festival and hosts two programmes on Metro Finance's channels, sharing insights on Buddhism and art with an audience of over 600,000.